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 J e g y z ő k ö n y v 

 
Készült az Egészségügyi, Szociális Bizottság 2009. november 19-én 

tartott  ülésén. 
 

 
 
Jelen vannak: Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök, Márkus Gábor, Kovács 

Krisztina, Pella Pál, Sárvári János, Gazdag Jenőné dr, Dr. Szöőr 
István bizottsági tagok 

  
 Molnár Józsefné pénzügyi csoportvezető 
 Nagy Ildikó a Segítő Kezek Szociális Szolgáltató Központ és 

Gyermekjóléti Szolgálat vezetője 
 Kardos István alpolgármester 
  
 
 
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:  Szeretettel köszöntöm a bizottság tagjait. 
Megállapítom, hogy a bizottság ülése határozatképes, mert mind a 7 bizottsági tag 
jelen van.  
Megállapítom, hogy a bizottság 7 igen szavazattal a napirendek tárgyalását a 
benyújtott írásbeli kiegészítéssel együtt elfogadja.  
 
 
 
 
N A P I R E N D : 
 
 
 
1. Előterjesztés Püspökladány Város 2010. évi költségvetési koncepciójáról 

2. Előterjesztés személyes gondoskodást nyújtó szociális ellátásokról szóló rendelet 
módosítására 

 
3. Előterjesztés a rászorulók részére nyújtott pénzbeli és természetbeni szociális 

ellátások helyi szabályairól szóló rendelet módosítására  
 
4. Előterjesztés lakásfenntartási támogatás iránti kérelmek elbírálására    (zárt ülés) 
 
5. Előterjesztés első lakáshoz jutás támogatása iránti kérelemről  (zárt  ülés) 
 
6. K ü l ö n f é l é k  
 
 
 
 
 



1.  N A P I R E N D 
 
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:   a gazdasági helyzet labilitásából adódóan 
ilyen a koncepcó, a központi költségvetést sok  kritika éri.  
 
 
Kovács Krisztina bizottsági tag:   azt kérdezném meg, hogy a 13. oldalon mi a 
feladattal nem terhelt pénzmaradvány? Nem értek azzal egyet, hogy ez elvonásra 
kerüljön, így is leterheltek az intézmények.  
 
Molnár Józsefné  pénzügyi csoportvezető: az intézmények szabad pénzmaradványát 
jelenti, eddig csak a hivatali került bevonásra. Az ÖNHIKI miatt is szükséges 
megtenni ezeket a lépéseket.  
 
Sárvári János bizottsági tag:   súlyos döntés, miszerint továbbképzést nem támogat, 
szakkönyvek vásárlásához a támogatás csökkent, felháborító a diáksport támogatás 
megszüntetése. A Holding támogatását fokozatosan csökkenti kell, tartsák be az 
eredeti megállapodást.  
A mezőőri tevékenységet tegyük idényjellegűvé, a gazdák dobják össze a pénzt és 
védjék meg a területüket.  
Csak az iskolások kapjanak a sportoláshoz kedvezményeket. Az iskolabusz csak a 
szegényeknek legyen ingyenes. A gyógyfürdő használata szintén ne mindenkinek 
legyen ingyenes, a 70 éven felüliek közül ne mindenki kapjon ajándékutalványt.  
 
Pella Pál bizottsági tag:  a Gyógyfürdő az OEP támogatáson nagyobbat bukik, ha 
nem támogatjuk a kezeléseket és kevesebben veszik igénybe.  
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:   a gyógyfürdőt igénybe vevő nyugdíjasok 
további támogatását indokoltnak tartom, az OEP finanszírozás is így jó, sok 
nyugdíjas spórol, nem igazán lehet ilyen módon különbséget tenni. Ez is az idősekről 
való gondoskodás, én nem szelektálnék.  
A tornacsarnok használata fontos kérdés, adni kell erre a területre.  
 
Márkus Gábor bizottsági tag:  a nyugdíjasok gyógyfürdőkezelésénél lehet, hogy 
kevesebb mértékű lesz az OEP finanszírozás, nagyobb a térítési díj mértéke, illetve 
a „haszon” a fürdőé, miközben az önkormányzat támogatja.  Nehéz év következik, pl. 
megszűnt a méltányossági ápolási díj, az alanyi jogú saját forrása 10 %-ról 25 %-ra 
nő.  
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:    a diákok a messze eső teleprészről 
utaznak ingyenesen, veszélyes forgalmi helyzeteket kerülnek el ezzel.  
 
Dr. Szöőr István bizottsági tag:  a kommunális adó mindenkire egyformán érvényes, 
mi van azzal, aki nem fizeti meg?  Az egészségügyben nincs szakkönyv, szakvizsga 
támogatás, (lásd pedagógusoknál visszalépés).  
 
Molnár Józsefné pénzügyi csoportvezető:  az ügyelet működtetéséhez az OEP 
támogatáson felül az önkormányzat az inflációval megnövelt meghatározott 
összeggel járul hozzá. 



 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:  az ügyelethez a háziorvosoknak nincs 
köze, Egészségügyi Kft lett létrehozva.  
A Deczky úr ötletei az utolsó pillanatban jutnak tudomásunkra, a felügyelő bizottsági 
ülésen erről még nem volt szó, az intézet átalakítására nem megalapozott utalások 
voltak.   
Két önkormányzati tulajdonú háziorvosi körzet látná el a hiányzó 3 órát (ügyelet), 
tervezhető alapja nincs, addig amíg nincs, meg kell hagyni az ügyeletben résztvevő 
háziorvosi  asszisztensek díjazását.  
A háziorvosi munka napi 8 óra, a többit az ügyeletnek kell lefedni.  
2007-ben a jelenlegi szolgáltatónak felajánlottuk, hogy a hiányzó 3 órát bevállaljuk, 
ezt a megállapodást felül kell vizsgálni. 
Úgy kívánná a tisztesség, hogy az ügyelet finanszírozza az asszisztenseket, illetve a 
háziorvosokat is. Az önkormányzat tárgyaljon az ügyelet szolgáltatójával a teljes 
ügyeleti idő lefedéséről, ezért kapja meg a pénzt és az OEP fejkvótát.  
 
Sárvári János bizottsági tag:  felháborító, hogy a kommunális adót 73 %-ban tudjuk 
beszedni, 1993 óta 4000 Ft az összege, 4 ezerről 5 ezerre javaslom megemelni. A 
nehéz gazdasági helyzetben lévő önkormányzat plusz bevételhez jutna, pl. a 
megépített utak játszóterek, szennyvíz önrészéhez.  
 
Gazdagh Jenőné dr. bizottsági tag:    a koncepcióban a szegénység látszik, a 
konyhai ésszerűsítés az alapanyagok  tekintetében okos dolog, az önként vállalt 
feladatok esetében a buszjárat mellett vagyok.  
 
Pella Pál bizottsági tag:  a jelzőrendszeres segítségnyújtás pályázható-e? 
 
Nagy Ildikó intézményvezető:  igen. A kommunális adó emelése tekintettel a sok 
idősre, kevés pénzből élőkre, nem célszerű.  
 
Kardos István alpolgármester:  igaz, hogy megérett az emelésre, de ha emelnénk 
még többen nem fizetnék be, vannak akik az eltörlésén gondolkodnak.  
Megvalósult beruházásra már nem is lenne célszerű hivatkozni.  
A buszjárat az Újtelepi iskola megszűnésével kapott létjogosultságot. Az 
ingyenességgel nekem gondom van, legalább jelképes összeget kellene fizetni.  
A nyugdíjasok gyógyfürdő kezelésének támogatása a kihasználtság javítására lett 
kitalálva.  
 
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök: megállapítom, hogy a napirendhez egyéb 
kérdés, észrevétel nem hangzott el, a bizottság 7 igen szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:  
       
 
                                                   
 
45/2009. (XI. 19.)  Egészségügyi, Szociális Bizottsági határozat: 
 
 
 



Püspökladány Város Egészségügyi, Szociális Bizottsága Püspökladány Város 2010. 
évi költségvetési koncepciójáról szóló előterjesztésben foglaltakat az alábbi 
kiegészítésekkel javasolja elfogadni:   
 
- az önkormányzat tárgyaljon az ügyelet szolgáltatójával a teljes ügyeleti idő 

lefedéséről – a háziorvosoknak az ügyelethez semmilyen közük nincs – a 
megoldásig a háziorvosi asszisztensek ügyeleti foglalkoztatásának 
önkormányzati finanszírozását fenn kell tartani,  

- a mezőőri szolgálat működjön idényjelleggel, azt a szolgáltatást igénybe 
vevők fizessék meg.  

 

 
 
2.  N A P I R E N D 
 
 
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök: megállapítom, hogy a napirendhez kérdés, 
észrevétel nem hangzott el, a bizottság 7 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
                                                         
 
 
46/2009. (XI. 19.)  Egészségügyi, Szociális Bizottsági határozat: 
 
 
 
Püspökladány Város Egészségügyi, Szociális Bizottsága a személyes gondoskodást 
nyújtó szociális ellátásokról szóló rendelet módosítására tett előterjesztésben 
foglaltakat elfogadja.  
 
 
 
3.  N A P I R E N D 
 
 
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:  Megállapítom, hogy a napirendhez kérdés, 
észrevétel nem hangzott el, a bizottság 7 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
 
 
47/2009. (XI. 19.)  Egészségügyi, Szociális Bizottsági határozat: 
 
 
 
Püspökladány Város Egészségügyi, Szociális Bizottsága a rászorulók részére 
nyújtott pénzbeli és természetbeni ellátások helyi szabályairól szóló rendelet 
módosítására benyújtott előterjesztésben foglaltakat elfogadja.    



 
 
K Ü L Ö N F É L É K :  
 
 
 
Püspökladány Város Egészségügyi, Szociális Bizottsága az egyik háziorvosi praxisra 
jelentkező által benyújtott anyagokról, javasolja a Polgármester Úrnak, hogy az 
önkormányzat a lakosság érdekében ebben az ügyben sürgősen tegyen lépéseket – 
a most következő testületi ülésen -, kössön szerződést a praxist megvásárló 
háziorvossal, hogy lehetőség szerint 2010. január 1-jétől rendeződjön a praxis 
helyzete.    
  
 
 
 

K.m.f. 
 
 
 
 
 
 

   Kovács Lajos                                                              Dr. Felszeghy Szabolcs 
jegyzőkönyv-vezető                                                             bizottsági elnök 


